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Protokollsanteckningärende 22
Vi i Centern anser att det bör vara en självklarhet att gymnasieelever på landsbygden
skulle ha möjlighet att ansöka om att få åka skolbuss till gymnasiet . Jag vet att man
tilldelas ett busskort på regionbussarna ,men som alla vet så finns inte dessa bussar på
landet på samma sätt som i stan eller längs Strandvägen tex. Därför anser jag att
gymnasterna har inte transport på lika villkor. 
Centerpartiet
Maj-Lis Fredriksson
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